



Protokoll styrelsemöte S24 2010-09-28

Närvaro:	Daniel Perván	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Miriam Friberg	Informationsansvarig på TLTH

- §1 TFMÖ Mötesordförande Anders Eriksson förklarade mötet öppnat, 12.12.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Miriam Friberg, Informationsansvarig på TLTH.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:
- §10.1 Byte av kod till kassaskåp
 - §10.2 Köket - Finns det kvar?
- §5 Föregående Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll S20, S22 samt S23.
- §6 mötesprotokoll Information från Kåren Miriam berättar att Kåren har fått nya fina byxor; alla har samma. Hon påstår även att Data är bäst samt att Erik luktar lättöl. Slutligen berättar hon att kårkortet kommer att skickas ut den kommande veckan samt att Kårens nya hemsida nästan är färdig.
- §7 Beslutsuppföljning Styrelsen **beslöt** att flytta fram punkten om Micro/Cedervall samt uppdatering av Bordershoppen till S25, det sistnämnda p.g.a att Anders E. inte har lyckats få kontakt med den som erbjöd sig att bygga den.
Styrelsen **beslöt** att stryka punkten om ICA-kort då de slutligen kommer fram till att det skulle skapa för mycket problem att handskas med två olika banker.
Styrelsen **beslöt** att flytta fram punkten om kyl och frys till S26.
Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
18	Sofia M.	Policydokument	S10 2009	S25 2010
3	CC, Sofia	Skyltning till iDét	S17 2010	S25 2010
4	KM, SexM	Uppd. utlåningspolicy	S18 2010	S25 2010
5	CC, Sofia M.	Micro/Cedervall	S19 2010	S25 2010
7	Anders E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S25 2010
8	Anders E.	Inköp av kyl och frys	S22 2010	S26 2010
9	Daniel P.	Annons i D' du	S24 2010	S25 2010
11	Anders E.	Köksregler	S24 2010	S25 2010

§8 Utskottsrapporter

Mikael R. ska träffa Accenture och kanske få dem att bli samarbetspartner med sektionen. Han har även infört en "jaktgrupp" som endast fokuserar på att jaga företag. Mikael berättar också att han dessvärre inte har fått något svar från Axis ännu. Slutligen berättar han att Teknikfokusgruppen har satt igång och att han redan nu ska försöka boka en lokal till Teknikfokus.

Fredrik K. har jobbat med Geekend och har kanske lyckats få med Lundinova som vill vara med och leka. Han beklagar dessvärre också att det just nu går dåligt med planeringen för Ölresan, allt beror på hur det går att ragga på de andra sektionerna. I värsta fall kanske sektionen kommer att bli tvungen att genomföra det ensam.

Daniel P. berättar att Propaganda höll i ett DWWW-kickoff igår, där de åt pizza, förutom Fredrik A. som åt tacos. Han berättar att DWWW är väldigt billiga i drift då de betalade pizzan själva, men propaganda bjöd på kex och läsk.

Fredrik A. berättar glatt att karnevalen har betalt pengarna som de var skyldiga sektionen, där de i slutändan gick något över budget med spenderade 6 000 kr varav 4 000 kr var budgeterat.

Carl C. A. har fixat en del saker från fixarlistan.

Anders E. berättar att de har fått en icke föranmäld inspektion av köket som kommer pratas mer om vid §10.2.

§9 Ekonomisk status

Inget nytt att rapportera.



- §10 Val av funktionär. Styrelsen **beslöt** att välja Christina Schmidt, Robin Ljungström, Daniel Norén, Jesper Funk, Elias Gabrielsson, Felix Aronsson och Cecilia Olsson till Funktionär inom Industrimästeriet.
Styrelsen **beslöt** att välja Celie Gunnarsson till Funktionär inom Cafémästeriet.
- §10.1 Kassaskåpskod Styrelsen **beslöt** att välja 4de0e7e7a47541e463f085e3d55ab67f (MD5-hash för säkerhet) som ny kod till kassaskåpet i styrelserummet.
- §10.2 Köket - Finns det kvar?
Kort svar: Mja.
Sektionen fick nyligen en icke förannmäld inspektion av köket där sektionen har fått order om att en del ändringar måste göras ifall Cafémästeriet ska få ha lov att fortsätta sälja mat under luncherna:
 - Embalage får inte ställas i köket.
 - De som arbetar i köket måste bära särskilda arbetskläder, då framförallt kläder som de inte använder till vardags.
 - Mängden människor som springer in och ut i köket måste minska!Efter en längre diskussion **beslöt** styrelsen att köket kommer att vara stängt mellan 12.00 och 12.45 varje dag när Café håller öppet för alla andra än de som jobbar i cafét just då. Styrelsen **beslöt** även att prelimimärt kommer styrelsen kunna begära ut porslin och bestick från Café för att underlätta styrelsemöten (med kravet att styrelsen diskar efter sig), tills dess att man kommer fram till en bättre lösning. Styrelsen **beslöt** slutligen att lägga till punkt 11 "Köksregler" till S25 med Anders E. som ansvarig.
- §11 Personlig mugg Fredrik A. berättar att han hade tänkt köpa personifierade kaffemuggar och frågar ifall någon annan vill vara med.
Styrelsen **beslöt** att Fredrik A. ska skicka ut en länk till hemsidan så att styrelsen kan läsa mer om dessa muggar.
- §12 Meddelanden Fredrik A. påminner om att det är sektionens möte i morgon.
Mikael påpekar att de som inte har mailat honom angående erbjudanden måste göra det snarast.
Fredrik K. berättar om Lappfejden, men förklarar också att det kommer bli väldigt dyrt varför sektionen inte kommer att delta.
- §13 OFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 13.03



Vid protokollet Justeras

Daniel Perván Anders Eriksson
Sekreterare Vice Ordförande